
 
Formularz poprawkowy projektów  

Wrocławskiego Bud żetu Obywatelskiego 2017   
 

 

1. Informacje o projekcie 

a) Numer projektu: 

554 

 

b) Nazwa projektu: (wypełnić tylko w wypadku zmiany/doprecyzowania nazwy projektu) 

Nowoczesne Nadodrze – modernizacja dróg i chodników przy Placu Strzeleckim – etap I 

 

c) Lokalizacja projektu: (wypełnić tylko w wypadku zmiany lokalizacji projektu)  

- adres:  

 

 

 

- numer geodezyjny działki (na podstawie www.geoportal.wroclaw.pl):  

 

 

 

2. Ustosunkowanie si ę do wyników weryfikacji lub opis zmian  

(Lider może potwierdzić to, co otrzymał w wynikach weryfikacji lub zaproponować zmiany. Do dnia 24 sierpnia 2017 r. zostaną one zweryfikowane 

przez jednostki merytoryczne Urzędu Miejskiego. O wyniku weryfikacji lider zostanie powiadomiony w formie informacji o konsultacjach/głosowaniu 

nad projektami do WBO2017 opublikowanej w Biuletynie Informacji Publicznej.) 

 
Szanowni Państwo, 
 
Jedynym zarzutem dotyczącym projektu nr 554, było przekroczenie budżetu: projekt w zaproponowanej wersji miałby 
kosztować nie 750 tys. zł, a aż 1 milion złotych. 
Po konsultacji z przedstawicielami UM, zdecydowałem, że propozycja projektu pozostanie taka jak na początku, gdyż 
modernizacji wymagają wszystkie drogi i chodniki zaznaczone na dołączonej do projektu mapce. Jednak że, 
chciałbym wnioskowa ć o realizacj ę projektu tylko do zakładanej kwoty 750 tys zł.  Dlatego zmieniłem 
nieznacznie tytuł projektu, dodając, że jest to „etap I”. W tym miejscu chciałbym wskazać priorytetowe wg mnie 
działania, które powinny być wzięte pod uwagę przy ewentualnej realizacji projektu do kwoty 750 tys. zł: jest to 
remont ulic Plac Strzelecki i Kurkowa (w załączniku poglądowa mapka). 
W kolejnym etapie (w kolejnym roku) będę wnioskował o remont ulicy Ptasiej i chodników przylegających do 
wymienionych wcześniej ulic (tak jak jest to zaznaczone na mapce dołączonej do pierwotnej wersji projektu). 
Wskazane przeze mnie ulice (Plac Strzelecki i Kurkowa) najpilniej wymagają modernizacji, ze względu na swój stan 
(odzwierciedlają go zdjęcia dołączone do pierwotnej wersji projektu). 
 
3. Uwagi 
 
 
Pomysł by pozostawić projekt w pierwotnej wersji i poprosić o realizację do zakładanej kwoty, oraz wskazać 
priorytetowe działania, zrodził się podczas konsultacji z przedstawicielami UM, którym w tym miejscu chciałbym 
bardzo serdecznie podziękować za podpowiedzenie takiego rozwiązania. 
To ważne żeby zarówno mieszkańcy, jak i przedstawiciele UM mogli spojrzeć na projekt globalnie, ale ze 
świadomością, że jego realizacja powinna odbywać się etapowo. 
 
 
 
 
 


